
Протокол №5 
засідання методичної ради КІПФК від 21 червня 2024 року 

Присутні: 

1. Мороз О.В. 
2. Кушляк О.Б. 
3. Левицька Н.Г. 
4. Соник Л.І. 
5. Біль Д.С. 
6. Красна В.С. 
7. Салата О.В. 
8. Андріяшко О.І. 
9. Захарук О.В. 
10. Федоранчак У.Я. 
11. Бобела Н.М. 
12. Василюк У.Б. 
13. Заник В.В. 
14. Шевчук В.В. 
15. Пацай І.Б. 

 

 

Порядок денний 
 

1. Підсумки проведення методичних тижнів циклових комісій 
(Красна В.С., Пацай І.Б., 
Біль Д.С., Шевчук В.В. ) 

2. Про стан підготовки до акредитації ОПП  спеціальностей 014 
Середня освіта (Технології) та 015 Професійна освіта (за 
спеціалізаціями). Обговорення навчальних планів на 2024-
2026р. 

(Мороз О.В.) 
3. Про якість ведення навчальної документації на відділеннях  

(Василюк У.Б.) 
4. Про роботу Школи молодого педагога у 2023-2024н.р. 

  (Заник В.В.) 

5. Аналіз роботи методичної ради у 2023-2024н.р. Виконання 

рішень попередніх методичних рад. 
  (Кушляк О.Б.) 



І. Слухали: 

Голів циклових комісій: 

Пацай І.Б. – природничо-математичних дисциплін 

Красна В.С. – суспільно-економічних дисциплін 

Біль Д.С. – виробничих технологій 

Шевчук В.В. – загальнотехнічних дисциплін 

які представили цікаві та змістовні презентації, проаналізували виконану 

роботу протягом методичного тижня, охарактеризували зміст основних заходів, 

поділилися здобутками та планами на наступний навчальний рік. 

Слухали: 

Голів циклових комісій, які прозвітували про роботу за 2023-2024н.р. 

ІІ. Слухали: 

Заступника директора з навчальної роботи Оксану Мороз, яка представила 

на розгляд педагогічної ради освітньо-професійні програми спеціальності 014 

Середня освіта (Технології) та Професійна освіта (за спеціалізаціями) та 

розроблені на їх основі навчальні плани. 

ІІІ. Слухали: 

Василюк У.Б., завідувача відділення професійної та технологічної освіти, 

яка проаналізувала якість ведення навчальної документації на відділеннях та 

порушення, які допускають педагогічні працівники. 

IV. Слухали: 

Заника В.В., методиста, керівника Школи молодого педагога, який 

прозвітував про роботу з молодими педагогами, проведені заходи та 

напрацювання. 

V. Слухали: 

Завметодкабінету Олександру Кушляк, яка прозвітувала про роботу 

методичної ради коледжу у 2023-2024н.р. та про виконання рішень попередніх 

методичних рад, наголосивши, що всі рішення, які приймалися на засіданнях, 

виконані в повному обсязі. 

 

 

 



Вирішили: 

- Інформацію про роботу циклових комісій природничо-математичних 

дисциплін, суспільно-економічних дисциплін, виробничих технологій, 

загальнотехнічних дисциплін та будови автомобіля протягом 

методичного тижня взяти до уваги. 

- Роботу циклових комісій, Школи молодого педагога та методичної ради 

в цілому у 2023-2024н.р. визнати задовільною.  

- Презентації роботи циклових комісій викласти на сайт коледжу. 

- Освітньо-професійні програми спеціальностей 014 Середня освіта 

(Технології) та 015 Професійна освіта (за спеціалізаціями)  схвалити та 

рекомендувати на затвердження педагогічною радою коледжу; 

навчальні плани, розроблені на основі освітньо-професійних програм, 

схвалити та рекомендувати на затвердження директору коледжу. 

- Продовжувати працювати над підготовкою матеріалів до акредитації 

освітньо-професійних програм. 

 

  

 

Голова методичної ради                                                   Мороз О.В. 

Секретар методичної ради                                               Кушляк О.Б. 
 

 

 


